

Controller :

The management of the job applications made online is a personal data processing operation managed by UTAC HOLDING and/or by its subsidiaries ("UTAC").

Purpose of processing and personal data collected:**Purposes**

The purpose of the processing is to manage recruitment for open positions within the various entities of the UTAC Group.

It enables UTAC to:

- receive and record applications sent to UTAC on the recruitment platform
- Management of recruitment procedures in conjunction with managers
- Replies to applicants
- Management of disputes

Lawful basis

Article 6 paragraph 1. (f) of the General Data Protection Regulation (GDPR).

Processed data:**Categories of data processed**

Identity (title, first name, surname)

- Contact details (email, telephone)
- Information contained in the CV
- Letters and emails sent by candidates
- Interview dates
- Salary position
- Action taken on application
- Type and duration of contract offered

Data collection

- From the data subjects via the recruitment platform and during interviews.

Data subjects :

Candidates for a job or an internship.

Recipients of the personal data:

Within the limits of their respective responsibilities are recipients of all or part of the data:

- Members of the Human Resources department who process applications;
- Managers, team members or any UTAC employee involved in the recruitment process.

For the sole purpose of processing the candidate's application, the applicants' personal data may be transferred to other UTAC Group entities located in third countries, in particular when the manager is an employee of one of these entities.

Data Retention period:

The personal data is kept for the duration of the processing of the applications and until 9 months from the last contact.

Individual rights:

You have the right to access your personal data, to object to its processing, to have it corrected or deleted. You also have the right to limit the processing of your data. Finally, where applicable, you may withdraw your consent at any time.

If you want to do so or if you have any other question concerning your personal data, please address it by email at : dpo@utac.com

If you believe, after contacting us, that your rights are not respected or that the access control system does not comply with data protection rules, you can submit a complaint to the relevant Data Protection Authority (e.g. CNIL, ICO, etc.).

Responsable de traitement :

La gestion des candidatures soumises via le site internet www.utac.com est un traitement de données personnelles géré par UTAC HOLDING et/ou par ses filiales (« **UTAC** »).

Objet du traitement et données personnelles collectées :**Finalités**

Le traitement a pour objet la gestion du recrutement pour des postes ouverts au sein des différentes entités du groupe UTAC.

Il permet à UTAC :

- La réception et enregistrement des candidatures adressées à UTAC sur la plateforme de recrutement
- La gestion des procédures de recrutement en lien avec les managers
- Réponses aux candidats
- Gestion du contentieux

Base de licéité

Article 6 paragraphe 1 (f) du règlement général sur la protection des données dit RGPD.

Données traitées**Catégories de données traitées**

- Identité (civilité, prénom, nom)
- Coordonnées (email, téléphone)
- Informations figurant dans le CV
- Courriers et courriels transmis par les candidats
- Dates d'entretiens
- Positionnement salarial
- Suites données à la candidature
- Type et durée du contrat proposé

Sources des données

Les données sont collectées auprès des personnes concernées par le biais de la

plateforme de recrutement et à l'occasion d'entretiens.

Personnes concernées

- Candidats à un emploi ou à un stage

Destinataires des données :

Dans la limite de leurs attributions respectives sont destinataires de tout ou partie des données :

- Les membres du service Ressources Humaines traitant les dossiers de candidature ;
- Les managers, membres de l'équipe ou tout collaborateur UTAC impliqués dans le processus de recrutement.

Dans le seul cadre du traitement de sa candidature, les données personnelles du candidat peuvent être transmises à d'autres entités du groupe UTAC situés dans des pays tiers notamment lorsque le manager est salarié de l'une de ces entités. Dans ce cas, la personne responsable du recrutement demandera au candidat concerné son consentement préalable écrit.

Durée de conservation des données :

Les candidatures sont conservées pendant toute la durée du processus de recrutement et jusqu'à neuf (9) mois à compter du dernier contact.

Droits des personnes :

Vous pouvez accéder aux données vous concernant, vous opposer au traitement de ces données, les faire rectifier ou les faire effacer. Vous disposez également d'un droit à la limitation du traitement de vos données. Vous pouvez enfin retirer votre consentement à tout moment.

Pour exercer ces droits ou pour toute question sur ce traitement de vos données, vous pouvez contacter notre responsable de la protection



**GESTION DES DONNEES PERSONNELLES DES
CANDIDATS A L'EMBAUCHE – NOTICE
D'INFORMATION**

2/2

GRR.FR.004

REVISION 00

des données par voie électronique :
dpo@utac.com

Si vous estimez, après nous avoir contactés,
que vos droits ne sont pas respectés ou non
conformes aux règles de protection des
données, vous pouvez adresser une
réclamation en ligne à la CNIL.